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متن پرسش

سلام استاد عزیز: نظرتون در مورد اجتماع عزاداری عاشورایان و فاطمیون که چند سالی هست داره تو

کشور برگزار میشه چیه؟ چون بعضی ها با این حرکت مخالف اند و میگن لزومی به این اجتماع نیست

و به سخنان رهبری هم استناد میکنن خصوصا برای اجتماع در ایام فاطمیه. لطفا موضوع را روشن

کنید ممنون.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مقام معظم رهبری «حفظهاالله» در رابطه با عزاداری برای حضرت

زهرا«سلامااللهعلیها» فرمودند به صورت دستهی عزاداری راهانداختن و زنجیرزدن نباشد. ولی اینکه

عزیزان عاشورائیان و فاطمیون در کنار هم برای مولایمان حضرت سیدالشهداء «صلواتااللهعلیه»

عزاداری کنندکه کار خوب و لازمی است. موفق باشید


